
ZAPISNIK 12. SEJE ZAVODSKEGA SVETA  
 
 
Dne 1. marca 2024, ob 17.00, se je na SŠ Srečka Kosovela sestal Zavodski svet Večstopenjske šole Opčine. 
Sejo vodi ravnateljica, zapisnik piše vzg. L. Lombardo. 
 
PRISOTNI: 
 
Ravnateljica dr. Mara PETAROS 
 
PREDSTAVNIKI 
STARŠEV 
 

PREDSTAVNIKI U ČNEGA 
OSEBJA 
 

PREDSTAVNIKI 
NEUČNEGA OSEBJA 
 

BOLCINA Daša 
 

COSMA Carmen MENEGATTI Carmen 

FERLUGA Claudia GRGIČ Vladimira 
 

PETERLIN Matevž 

HRVATIČ Alja 
 

LOMBARDO Lucia  

SPACAL Tanja SKRK Nataša (zapusti sejo ob 
17.30) 

 

ZADNIK Tanja STEPANČIČ Eva  

 ŠTOKA Alenka  

 VERGINELLA Katja  

   

 
ODSOTNI: 
 
PREDSTAVNIKI  
STARŠEV 

PREDSTAVNIKI U ČNEGA 
OSEBJA 

PREDSTAVNIKI 
NEUČNEGA OSEBJA 

KOCJAN Ginevra (opravičeno 
odsotna) 
 

ANTONIČ Annamaria 
(opravičeno odsotna) 

 

PANGERC Daša (opravičeno 
odsotna) 
 

  

SOSSI Jan (opravičeno odsoten) 
 

  

 
 

  

 
 
Dnevni red:    
 

1. Pregled prisotnosti in odobritev zapisnika prejšnje seje 

2. Odobritev letnega finančnega načrta za leto 2024 

3. Next generation classroom – šola 4.0 

4. Stem in večjezičnost D.M. 65/2023 



5. Digitalni prehod D.M. 66/2023 

6. Dejavnosti TVIP-a 

7. Razno 

 

 

 
1. Pregled prisotnosti in odobritev zapisnika prejšnje seje 
 

Prejšnja seja je potekala 12. decembra 2023 in je v glavnem predvidevala odobritev TVIP-a za š.l. 2023-24, 
načrta za investicije in odpornost (Stem in multilinguizem in Digitalni prehod) in kriterijev za dodelitev 
prispevkov Slovenskega dobrodelnega društva.  
 
SKLEP ŠT. 52: 
13 članov zavodskega sveta odobri zapisnik prejšnje seje, 1 se vzdrži. 
 
 

2. Odobritev letnega finančnega načrta za leto 2024 
 
Ravnateljica in člani si skupaj ogledajo poročilo finančnega načrta za letošnje leto (glej priponko), ki je sicer 
moral biti odobren do 15. februarja, a zaradi zdravstvenih težav vodje uprave je prišlo do zamude. Šele 1. 
februarja smo namreč dobili namestnika vodje uprave, ki je sestavil finančni načrt, ta pa je bil potem odobren 
od strani revizork. 
 
SKLEP ŠT. 53: 
Zavodski svet soglasno odobri finančni načrt za leto 2024. 
 
 

3. Next generation classroom – šola 4.0 
 
S prispevki PNRR Next generation classroom smo nabavili že kar veliko materiala: LIM table, radijsko 
postajo, tablete in  računalnike, ki jih bo v kratkem tehnik usposobil. Čakamo sicer še nekaj pohištva za 
učilnice, ki pa počasi prihaja. 
 
 

4. Stem in večjezičnost 
 
Za načrt smo prejeli kar 68.000 evrov. Ravnateljica je prijavila 18 tečajev po 10 ur za predmete Stem 
(matematika, naravoslovje, tehnologija in informatika) in 5 tečajev po 10 ur iz tujega jezika (angleščina). Tečaji 
bodo porazdeljeni po vseh enotah ravnateljstva, sicer edini problem se pojavlja pri tistih vrtcih, kjer je malo 
otrok, zaradi tega je ravnateljica v dvomu, če bi tam te tečaje lahko izvedli. Pogoj, da nam država izplača tečaj 
je namreč ta, da ga zaključi vsaj 9 oseb. Zaradi tega ravnateljica razmišlja, da bi tistim vrtcem dali več ur iz 
deželnih zakonov, kjer ni omejitve prisotnosti.  
Tečaji za Stem in večjezičnost bodo potekali v naslednjem šolskem letu v popoldanskih urah, kot dejavnost po 
pouku. Predvideni so tudi tečaji za učno osebje, ki pa bi se začeli že v letošnjem šolskem letu. 
 
 

5. Digitalni prehod D.M. 66/2023 
 
Gre za serijo tečajev namenjenih osebju (9 tečajev po 10 ur), za usposabljanje pri uporabi novih tehnologij pri 
pouku. Tečaje bo treba izvesti do avgusta 2025. 
 



6. Dejavnosti TVIP-a 
 
Trenutno pripravljamo dva zelena tedna in večdnevni izlet za tretješolce. Tega izleta se bo udeležilo malo 
otrok, namreč že septembra smo sklepali, da kdor ima tri ali več vpisov ne gre na izlet, takih učencev pa je kar 
nekaj. Do tega pravila je prišlo, da bi spodbujali otroke do spodobnega vedenja in da bi zaščitili učno osebje. 
Tekmujemo tudi na športnih igrah, šli smo na jezikovni poligon, maja pa bomo za vrtce organizirali športni 
dan v sodelovanju z ZSŠDI. Pripravljamo že vrsto zaključnih prireditev, med katerimi je 50. letnica OŠ 
Gradnik na Colu. 
 
 

7. Razno 
 
Uč. Stepančič sodeluje letos z revijo Galeb, urednica pa jo je prosila, če bi ustvarili mrežo med učitelji, ki se 
poslužujejo Galeba in naj poizveduje pri starših za nov in poenostavljen način plačila, ki bi bil bolj 
poenostavljen in bi ustvarjal manj težav. Ga. Ferluga predlaga, da bi združenja staršev zbirala denar in plačala 
položnico. Vsi člani se strinjajo s predlogom. 
 

 

 

 

 

Seja se je zaključila ob 17.35. 
 
Predsednik Zavodskega sveta                                                                 Zapisnik vodila 
           g. Jan Sossi                                                                                vzg. Lucia Lombardo      
 
 
 
 
 
 
 
 
 


